
Referat fra ordinært afdelingsmøde 5-9-2023 kl.19,00 

 

1. Valg af dirigent og mødesekretær 

Som dirigent blev valgt Jeanne Kruse, og som mødesekretær Reimonn Paulsen 

2. Afdelingsbestyrelsens beretning for perioden siden sidste møde. 

Det har været et stille og roligt år. Efter 2 år hvor der skete store ting med udsk. 

af terrassedøre i 2021 og året efter blev døre og vinduer udskiftet i alle boliger 

og afsluttet i 2023. 

Der har lige være 1 års eftersyn på døre og vinduer, der var nogle få døre som  

skal justeres, og et par vinduer. Det vil blive gjort af Sv. Iversen. 

3. Godkendelse af afdelingsbestyrelsens  driftsbudget for det kommende år. 

Driftsbudgettet blev gennemgået af Frode Meincke, og efterfølgende godkendt. 

4. Indkomne forslag. 

Der var ingen. 

5. Valg af afdelingsbestyrelsen: 

Formand Reimonn Paulsen blev genvalgt 

Suppleant Solvejg Juel blev genvalgt 

6. Valg til repræsentantskabet. ( udpeges af afdelingsbestyrelsen ) 

7. Eventuelt. 

Nr.73 Leane Spurgte om at få et nyt køkken, da der drysser støv ned i skuffer og skabe. 

Hans Gade  blev sat til at undersøge årsagen. 

Nr.119 Hanne Lund  ville høre om vi fik fibernet i afdelingen. Men det har boligselskabet 

fravalgt. 

 

Der var 67 beboer + en ledsager samt 5 fra afdelingsbestyrelsen til mødet 
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